

frida weyer

HAUTE COUTURE

Anna Karenina goes Versailles

COLLECTION AUTUMN-WINTER 2013-14

WEDNESDAY JANUARY 16TH 2013 AT 1:30-2:30PM

A FAIRYTALE PRODUCTION AT

CHAMÄLEON THEATER

ROSENTHALER STRASSE 40/41

10178 BERLIN

(PRESS RELEASE German Version)

FRIDA WEYER Couture Herbst-Winter 2013-14

Anna Karenina goes Versailles

Leidenschaft und Opulenz. Mit 'Anna Karenina goes Versailles' präsentiert FRIDA WEYER eine atemberaubende Kollektion fulminanter Couture Kleider in einer winterlichen Kulisse voller magischer Inszenierungen und funkelnder Preziosen. Harmonisch fügen sich Models in das bezaubernde Ambiente ein und präsentieren die eleganten Kreationen wie kostbare Kunstwerke. Die Designerin legt den Fokus auf aufwendige Stickereien mit floralen Elementen und prägnanten Details. Luxuriöses Knistern und Rauschen feinsten Texturen in den Farben des russischen Winters erfüllen den Raum – kühles Silber und tiefes Blutrot treffen auf Nachtschwarz und Schneeweiß, kräftige Akzente, die in immer neuen Variationen Verführung verströmen. Tüll sorgt für Volumen, bodenlange Roben wechseln sich mit Cocktailkleidern ab und geben den Weg frei für das glamouröse Finale des Hochzeitskleides aus der FRIDA WEYER BRIDAL Kollektion. Das CHAMÄLEON Theater in den Hackeschen Höfen bietet durch sein historisches Flair die perfekte Kulisse für die winterlichen Landschaften der Couture Show. Exklusiver Partner der FRIDA WEYER Herbst-Winter 2013-14 Show ist das 300 jährige Traditions Haus MEISSEN. Präsentiert werden die Jewellery-Kollektion, feinstes Porzellan und weitere Produkte der MEISSEN Welt, die sich in den surrealen Sets wiederfinden.

FRIDA WEYER steht für Eleganz und feminine Silhouetten von offensiv sinnlich bis geheimnisvoll verführerisch. Markenzeichen der Designerin sind die fulminanten Abend-, Cocktail- und Brautkleider mit aufwendigen Stickereien. FRIDA WEYER ist eine Premium-Marke mit Sitz in Berlin und extrem



starker Medienpräsenz. Die in Berlin geborene Designerin Frida Weyer studierte am International Fashion Institute ESMOD Berlin. Nach ihrem erfolgreichen Abschluss arbeitete sie mehrere Jahre in der Modebranche, bevor sie im Oktober 2008 ihr gleichnamiges Label gründete. Nur drei Monate später, im Januar 2009, präsentierte sie ihre Debüt-Kollektion, im gleichen Jahr gewann sie den PREMIUM Young Designers Award sowie den BUNTE New Faces Award. Seit Juli 2009 zeigt das Label zweimal jährlich auf der Mercedes-Benz Fashion Week Berlin.

(PRESS RELEASE English Version)

FRIDA WEYER Couture Autumn-Winter 2013-14

Anna Karenina goes Versailles

Passion and opulence. With 'Anna Karenina goes Versailles', FRIDA WEYER is presenting a breathtaking collection of spectacular couture dresses in a winter setting full of magical enchantment and sparkling treasures. The models harmoniously blend into the bewitching ambiance and present the elegant creations like priceless artworks. The designer has focussed on elaborate embroidery with floral elements and exquisite details. The sumptuous rustling and swoosh of the most delicate textures in the colours of the Russian winter fill the room: cool silver and deep blood red meet midnight black and snow white – bold accents that exude temptation in ever new variations. Tulle ensures volume, while sweeping gowns alternate with cocktail dresses and pave the way for the glamorous finale with the wedding dress from the FRIDA WEYER BRIDAL collection. With its historic flair, the CHAMÄLEON Theatre in the Hackesche Hoefe provides the perfect setting for the winter landscapes of the Couture Show. MEISSEN, the traditional, three-hundred year old porcelain manufacturer, is the exclusive partner of the FRIDA WEYER Autumn-Winter 2013-14 Show. It is presenting its jewellery collection, fine porcelain and other products from the world of MEISSEN, which will be showcased in the surreal settings.

FRIDA WEYER represents evening, cocktail and bridal couture with a shimmering elegance and feminine line that extends from the clearly sensual to the mysteriously seductive. A statement of modern magic! It is a luxury brand with headquarters in Berlin and international orientation. The brand with enormous media feedback in glossy magazines and trade publications represents at Mercedes-Benz Fashion Week since July 2009 twice a year. The Berlin-born designer Frida Weyer completed her studies at the international fashion institute ESMOD Berlin. Upon graduation, she

frida weyer

worked for several years in various sectors of the fashion industry before launching the label that bears her name in October 2008. Only three months later, in January 2009, she presented her debut collection at Mercedes-Benz Fashion Week in Berlin. That same year, she won the PREMIUM Young Designers Award as well as the BUNTE New Faces Award.

FRIDA WEYER
Fashion Department
Luckenwalder Str. 4-6
10963 Berlin
Germany

info@fridaweyer.com
www.fridaweyer.com

(Written on December 2nd, 2012)